
 

 

STRÄDELÄNGAN Ekonomisk Förening 
Styrelsemöte 2023-10-12 

 

 
Närvarande: Marjanna de Jong, Christer Fahlström, Jonas Lindhe, Johan Holmberg och Bo 
Hallin 
Frånvarande: Marie Sjödin  

 

  
1 Föregående protokoll mm 

 
Inga kommentarer eller frågor gällande protokollet från 25 juni 2023. 
 

 
 
 
 

2 Ekonomi 
- Christer meddelar att skulden på kontot nu är ca 24 000.  

 
- 6 st andelsägare har fortfarande inte betalt sin årsavgift. En påminnelse samt 

faktura har skickats.    

 

3 Andelar 
- 1 ny andelsägare 

 

 

4 Renovering 
 
Fotbrädan på gaveln mot Lund är i behov av att bytas.  
 
Kvarstår:  
Efter kontakt med Statens Fastighetsverk (SFV) avseende muren mot kungsgården och 
dess föreliggande renoveringsbehov har kontaktpersonen meddelat han skulle besöka 
Dalby under våren. Vi bad att han skulle återkomma när besöket blev av, men vi har 
ännu inte fått någon återkoppling.  
 
Kommunen har kontaktats med anledning av den stora ombyggnaden av trottoar och 
väg, där vi upplever att nivåskillnaden mellan hus, parkering och trottoar ökat. Det har 
medfört att entrén till ytterdörren på Strädelängan blivit ännu brantare. Avvaktar 
resultat från kommunens undersökning och utifrån den får sedan en diskussion föras.  
Jonas har sökt kontakt med ansvarig person på kommunen, men ännu har inget möte 
kommit till stånd.   
Info: Ny handläggare som precis börjat sin tjänst. Kontakt ska tas om någon vecka om 
denne inte själv återkopplar.  
 
Bo Hallin ska kontakta Strand avseende elarbeten som behöver utföras relaterat till 
renoveringen.  
 
Det finns behov att röja överhängande grenar från kungsgården samt vädja till att de 
röjer bort sly och annat på sin tomt för att minska belastningen på vår. Tas upp med 
SFV när de kommer på besök.  
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6 Aktiviteter 
 
3 st cafeér har genomförts sedan förra mötet.  
 
Målargruppen kommer hänga upp tavlor i stora salen mellan de olika aktiviteterna.  
 
23 dec är det julmarknad och under hela den helgen kommer även strädelängan ha 
öppet med en julmarknad (Sollan och Bibbi) 

 
 
 



 

 

7 Övrigt  
En mall på underhållsplan är skickad till styrelsen och dessa ska kika igenom inför nästa 
möte där den diskuteras om den kan användas och anpassas till föreningens 
verksamhet  
 
Tassar till stolar för att skydda golvet behövs. Bo kontaktar Ola S för råd 
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8 Nästa möte 
 
Kommande styrelsemöte är bestämda till 19/11 respektive 17/12 kl 17.00  

 
 

 
Vid protokollet    
 
 
 
Jonas Lindhe  


